
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20121205 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson och  Bengt Jemsö. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll 
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns inga obetalda 

vägavgifter, endast några obetalda påminnelseavgifter. 
6. Skrivelser: 

- Erbjudande om att köpa kallasfalt för att själv kunna laga ”potthål” 
7. Rapporter: 

- Vissa fastighetsägare har åtgärdat problemet med överhängande grenar och för 
höga häckar. De som inte gjort det kommer att få en påminnelse om detta. 
Träden som ska tas ner vid ”torget” Plantvägen – Bonäsvägen kommer att tas ner i 
vår. 

8. Övriga frågor: 
- Belysningen på gång- och cykelvägen vid Stugvägen är nu på plats. 

9. Vägföreningens årsmöte kommer att äga rum tisdagen den 12/3 kl 19.00. Plats meddelas 
senare. 

10. Övriga frågor. 
- Dagvattenledningar som rinner ut i Gåsbäcken (krondiket längs Bonäsvägen) 

riskerar att täppas igen vartefter bäcken sedimenterar igen. Vi kontaktar 
kommunen eftersom det är de som ansvarar för dagvattnet i området. 

- Utställning angående idrottsplatsbygget kommer till våren. Planerad byggstart 
hösten 2013.  

11. Nästa styrelsemöte äger rum torsdagen den 14/2 kl.19.00 hos Ann-Charlotte Andersson  
 
 
 
 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 


